

公司简介

COMPANY PROFILE

河北名宏新能源有限公司是一家集研发、生产、销售、服务为一体的生物质压块成型设备制造企业，注册商标“名宏”。主营产品有：生物质成型设备生产和销售；生物质成型燃料的开发利用以及生物质成型燃料的销售。

公司注重科研技术人才引进和新技术研发，依托国家、省科研单位和高校的人才力量，充分利用自身的装备制造技术，开发优质产品面向全国市场。拥有十多年的生产经验及多项专利技术的9JK系列产品已畅销全国各地，并远销到南亚、东南亚、哈萨克斯坦等国家和地区。

公司发展秉承高效，节能，环保，安全之理念，对产品技术精益求精。以满足客户需求为最高宗旨，视产品质量为企业的生命。从每一道工序开始，到每一台设备出厂，我们都全程贯彻质量跟踪体系，并对每一个用户建立完善的客户支持方案。公司拥有经验丰富、技术精湛的售后服务团队和完善的售后服务体系。依托完备的客户档案，公司可以及时对客户提出的服务需求，提供迅速准确的解决方案。

用心打造、一流品质、专业服务，名宏公司愿与客户一起共创财富明天。

Hebei Minghong New Energy Co.,Ltd., holding the registered trademark 'Minghong' for biomass briquetters, is a complex company engaging in developing, manufacturing, and sales of Biomass Briquetting Machines and offering services thereon. The company's main business includes: the manufacture and sales of biomass briquetting equipment, the development, application and sales of biomass briquette fuel.

The company place great consideration on the introduction of R&D talents, and the development of new technology. Relying on talent power from the national and provincial research institutes and universities, and with more than ten years of experience and history in briquetting industry, Minghong develops quality product to meet the market demand. The patented 9JK series have been well sold at domestic market, and to foreign markets as South and Southeast Asian countries, Kazakhstan, etc.

Minghong adhere to the concept of High efficiency, Energy saving, Environmental protection, and Safety therewith, keep improving the product quality all the time. The company regard the product quality as the life of the company, as well as see it the top priority to meet the customers demand. We have always been performing the full quality tracking and control system, from the early start of every production step, to the outgoing of each machine, and formatting complete supporting schemes for every customer.

Minghong have experienced and skilled after sales service team, and complete after sales service system. Depending on the complete customer record files, we are capable of responding effectively and timely to customer's demand.

品质+服务 **亘古不变的取胜之道**
Quality+Service Everlasting Success Way

公司文化

COMPANY CULTURE

